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Protokół Nr XXVIII/16 

z XXVIII posiedzenia Sesji Rady Gminy Wydminy z dnia 18 listopada 2016 roku 

 

Posiedzenie Sesji trwało od godziny 1000 do godziny 1134  w sali dolnej Gminnego Ośrodka 

Kultury w Wydminach. Posiedzenie XXVIII Sesji Rady Gminy Wydminy prowadziła 

Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy Pani Grażyna Plato. 

Radni obecni na Sali obrad : 

- lista Radnych obecnych na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

W obradach uczestniczyli: 

- lista osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W posiedzeniu brali udział także sołtysi sołectwa gminy Wydminy: 

-lista obecności sołtysów uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 1  

Otwarcie sesji. 

Grażyna Plato – Przewodnicząca Rady powitała Wójta Gminy Wydminy Radosława Króla, 

Skarbnik Krystynę Truchan, dzieci z nauczycielami, Sekretarz Gminy Alinę Romanowicz, 

Kierowników, Dyrektorów jednostek, sołtysów, wszystkich gości i radnych dziękując za 

przybycie i otworzyła obrady XXVIII sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 2 

Odczytanie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato stwierdziła, że na 15 radnych ustawowego 

składu Rady Gminy zgodnie z listą obecności, w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, wobec 

czego istnieje wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca 

powołała Radnego Leszka Pałdynę na sekretarza obrad sesji Rady Gminy Wydminy. Minutą 

ciszy uczczono ś.p. Jana Karczewskiego, sołtysa Dudki. Który w latach 200-2002 był 

przewodniczącym rady gminy. Zwróciła się z zapytaniem, czy radni mają uwagi lub wnioski 

do porządku obrad. Następnie spytała Wójta skąd liczna grupa dzieci na sesji. 

Wójt Radosław Król: Z tytułu udziału w projekcie „Zdrowo jem, więc więcej wiem” 

otrzymaliśmy podziękowanie od Banku Ochrony Środowiska. Chcemy państwu 

podziękować, pracownikom szkoły i dzieciom za zaangażowanie.  
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Następnie Wójt Radosław Król wręczył dyplomy zaangażowanym nauczycielom, oraz 

pogratulował uczennicy za osiągnięcia w nauce i wręczył stypendium.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato odczytała porządek obrad. Zawiadomienie o 

sesji z naniesionymi poprawkami stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

1012 Radny Tadeusz Łukaszczuk dotarł na posiedzenie Sesji Rady Gminy  

Wójt Radosław Król: Mam prośbę o włączenie pod obrady uchwał dotyczących planów 

odnowy 5 sołectw. Po punkcie 11 proponuję w kolejności: Siemionki, Berkowo, Pamry, 

Orłowo, Gawliki Małe. Plany są niezbędne do projektów wodno-ściekowych o które będzie 

występowała spółka.  

Pytań brak. 

GŁOSOWANIE nad wnioskiem Wójta o zmianę porządku obrad:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Wniosek Wójta uwzględniono jednogłośnie. 

 

GŁOSOWANIE nad nowym porządkiem obrad:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Porządek obrad zmieniono jednogłośnie. 

 

Ad. 3  

Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie  z pracy Wójta  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wydminy na 2016 r. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 
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Radny Adam Szpak: Dział 750, administracja publiczna. Przewiduje się niższe wykonanie. 

Skarbnik Krystyna Truchan: W celu zapewnienia ciągłości innych działań. Mamy 

oszczędności z tytułu przebywania niektórych pracowników na zwolnieniach lekarskich.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Czy starczy nam pieniędzy na schronisko? 

Skarbnik Krystyna Truchan: Tak. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Mam pytanie o sport. Zmniejszono 

wynagrodzenie o 6 tys. zł. 

Wójt Radosław Król: Korzystaliśmy z programu organizator sportu z dofinansowaniem 

50%. W tym roku ten program nie funkcjonuje. Pracownik nie zawarł z nami umowy. 

Brak pytań.  

GŁOSOWAIE NAD UCHWAŁĄ:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

Uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

Radny Adam Szpak: Czy te stawki w porównaniu do zeszłego roku są niższe? 

Wójt Radosław Król: Tak, w niektórych pozycjach.  

Skarbnik Krystyna Truchan: Kilku pozycji dotyczy zmniejszenie stawki ustawowej. Nas 

dotyczą szczególnie samochody ciężarowe. Pozostałe są z roku obecnego. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

Radny Adam Szpak: Te stawki nie wzrosną? 

Wójt Radosław Król: Nie. 

Skarbnik Krystyna Truchan: Stawki są ustawowe. Część stawek jest niższa. 

Radny Adam Szpak: Chodzi mi o jeziora, to kwartalny czy miesięczny podatek? 

Wójt Radosław Król: Roczny. 

1033 Radna Elżbieta Januszkiewicz dotarła na posiedzenie Sesji Rady Gminy  

Radny Waldemar Samborski: Warto poinformować o podatku rolnym. 

Skarbnik Krystyna Truchan: Nie ma projektu uchwały podatku rolnego i leśnego. Stawki 

ustawowe uległy obniżeniu.  

Radny Adam Szpak: Będziemy takie stawki uchwalać? 

Wójt Radosław Król: One wynikają z ustawy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Nie wpłynął żaden wniosek w sprawie 

stawek, więc przyjęto stawki ustawowe. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 12 

PRZECIW:  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została przyjęta. 
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Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki opłaty miejscowej i sposobu jej 

poboru. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. 

Radny Adam Szpak: To nie dotyczy sołtysów? 

Wójt Radosław Król: Nie, to co innego. Stawki się nie zmieniają. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 15 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i odprowadzania ścieków. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne  

Radny Adam Szpak: Chodzi mi o stawki za ścieki. Dlaczego podniosła się stawka? 

Prezes PUKiZ Rafał Osinka: W sierpnie zeszłego roku nie wiedzieliśmy jakie będą koszty. 

Obecnie mamy już pełne dane.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Zanim powstała spółka mieliśmy kary za 

energię elektryczną. Czy w spółce coś takiego występuje? 

Prezes PUKiZ Rafał Osinka: Nie. 

Wójt Radosław Król: W przypadku wody i ścieków, to im wyższe zużycie wody, to niższe 

koszty. Dopłacamy do m3 3 zł.  

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Zanim powstała spółka ceny wody były niższe. Ta cena 

to z dopłatą? 

Skarbnik Krystyna Truchan: Na 2017 rok cena metra wody wynosi 4,25 zł, a dopłata 0,88 

zł. Cena nie ulega zmianie. Za ścieki 14,60 zł dopłata 4,19 zł. Cena nie uległa zmianie. 

Dochodzi dopłata do Białej Giżyckiej. Cena dla mieszkańca jest jak w Wydminach. 
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Radny Adam Szpak: Cena to ilość + transport? 

Prezes PUKiZ Rafał Osinka: Tak. 

1048 Radna Renata Bakun opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy  

Wójt Radosław Król: Jesteśmy jedyną gminą w powiecie, która dopłaca do wody i ścieków. 

Wynika to z tego, że pobieramy podatki ze spółki. Mamy dużo inwestycji, które rzutują na 

ceny wody i ścieków. Dochodzą koszty amortyzacji. Najniższa cena w powiecie obowiązuje 

w mieście Giżycku, a najwyższa w Miłkach. Problem z wodą miesiąc temu wynikał z 

nieszczelności zbiornika rezerwowego. Będziemy chcieli zmodernizować urządzenia spółki. 

Ceny przez dwa lata będą nie takim samym poziomie. Później będą niższe. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk: Czy w innych gminach są dopłaty do wody? 

Wójt Radosław Król: W naszym powiecie jesteśmy jedyną gminą. 

Radny Wiesław Dereziński: Czyprki podczepiają się do Miłek. Czy ceny będą mieli jak 

pozostali? 

Wójt Radosław Król: Mieszkańcy będą ponosili opłaty jak w Miłkach, czyli drożej. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Jaka jest cena metra wody i ścieków dla mieszkańców? 

Wójt Radosław Król: Opłata 3,64 zł za wodę i 11,24 zł za ścieki. 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Czyli za metr sześcienny mieszkaniec zapłaci mniej? 

Wójt Radosław Król: Zapłaci tyle samo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Pięć minut temu skarbnik przedstawiała 

stawki. Pani nie było, czy pani nie słyszała? 

Radna Elżbieta Januszkiewicz: Cyfry są z VAT, bez VAT i są za szybko podawane. Czy 

można powtórzyć? 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dostała Pani dokumenty na 7 dni przed sesją  

i mogła się Pani z nimi zapoznać. Uważam dyskusję za zakończoną. 

Radny Adam Szpak: Pani Grażyno jest demokracja. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została przyjęta. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty do ceny 1 m 3 dostarczanej wody i odprowadzanych 

ścieków. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. Brak pytań. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 11 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

Uchwała została przyjęta. 

1056 Radny Marek Naruszewicz opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy  

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Wydminy na lata 2017-

2020. 

Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne. Brak pytań.  

GŁOSOWANIE:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

1058 Radna Justyna Samsel opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy  

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 

rok. 
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Uchwała została zaopiniowana na Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej oraz Komisji Budżetowo-Gospodarczej. Opinie Komisji: Pozytywne  

1100 Radna Justyna Samsel powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy  

 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 13 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Siemionki. 

1102 Radny Marek Naruszewicz powrócił na posiedzenie Sesji Rady Gminy  

Wójt Radosław Król: Omówimy razem wszystkie plany. Plany odnowy miejscowości są 

niezbędne do wnioskowania o środki z PROW i muszą być zgodne z oczekiwaniami 

mieszkańców. 

Podinspektor UG Martyna Choroszewska: Plany są dostosowane do planowanych 

inwestycji. Chodzi głównie o odprowadzanie ścieków, budowę zbiorczej oczyszczalni. 

Natomiast w Orłowie chodzi o sieć wodociągową. 

Wójt Radosław Król: W Gawlikach Małych planowana jest inwestycja – budowa 

oczyszczalni ścieków. Pan Sołtys sporządził plan odnowy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Plato: Dziękuję Pani Martynie, że poświęciła 

bardzo dużo czasu i zaangażowania, żeby te plany mogły trafić pod obrady. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Berkowo. 

Brak pytań 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Pamry. 

Brak pytań 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy Sołectwa Orłowo. 

Brak pytań 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 16 
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Podjęcie uchwały w sprawie Planu Odnowy Sołectwa Gawliki Małe. 

Radny Adam Szpak: Plan odnowy został tak sporządzony, żeby wpisywał się w plan 

odnowy gminy Wydminy. Drogi, kanalizacja i świetlica. Takie główne zadania. 

GŁOSOWANIE:  

ZA: 14 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 17 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

1110 Radna Renata Bakun  powróciła na posiedzenie Sesji Rady Gminy  

1111 Radna Justyna Samsel  opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy  

Radna Elżbieta Januszkiewicz:  Sesja jest nie tylko dla radnych, ale i dla mieszkańców, 

którzy moją prawo usłyszeć odpowiedzi na zadane przeze mnie pytania. W materiałach nie 

jest napisane co jest z dopłatą, a co nie. Po to jest sesja, żeby rozwiać wątpliwości. 

Przewodnicząca blokuje dyskusje. Mogło by nie być sesji jeżeli blokuje się dyskusję. 

Wójt Radosław Król: Mam informację dla mieszkańców – ceny wody i ścieków będą w 

przyszłym roku takie same jak w obecnym.  

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Państwo nie słuchacie, bo wszystkie te cyfry zostały 

przez Panią Skarbnik przedstawione na sesji. Poza tym radny ma obowiązek pracować w 

komisjach. Pani Radna Januszkiewicz była na komisji oświaty, gdzie te uchwały były 

omawiane. Czy Pani Skarbnik była na komisji oświaty? 

Skarbnik Krystyna Truchan: Byłam na wszystkich komisjach. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Czyli Pani Radna miała możliwość pracować i 

zadawać pytania. 

Radny Adam Szpak: Mam trzy sprawy. Wprowadzić zakaz wjazdu w zatoczkę przy szkole 

w godzinach przyjazdów i odjazdów autobusów, bo chodzi o bezpieczeństwo dzieci.  Druga 

sprawa, to przystanki autobusowe we wsiach. Nie można samowolnie przenosić czy budować 

przystanków.  

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: W jakiej miejscowości została wiata przystankowa 

przestawiona? 
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Radny Adam Szpak: Proszę spytać pracownika który się tym zajmuje. Trzecia sprawa to 

droga która była robiona przed Biedronką, kto to robił? 

Prezes PUKiZ Rafał Osinka: Inwestor prywatny. 

Radny Tadeusz Łukaszczuk: Kiedy powstanie komisariat, jakie są plany? 

1114 Radna Elżbieta Januszkiewicz  opuściła posiedzenie Sesji Rady Gminy  

 

Ad. 18 

Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt Radosław Król: Jeżeli chodzi o zatoczkę, to zainteresuję sprawę komisję 

bezpieczeństwa, może ma Pan Rację. Trzeba pomyśleć o lepszym oznakowaniu. Warto to 

uregulować. Jeżeli chodzi o przystanki, to weszły nowe przepisy i trzeba było razem z 

powiatem zweryfikować miejsca w których stoją wiaty przystankowe. A przestawialiśmy 

zgodnie z prawem po ustaleniu z mieszkańcami. Co do wody to Pan Prezes wyjaśnił. Jeżeli 

chodzi o komisariat, to odbyłam spotkanie z Panem Komendantem i wpłynęła wczoraj 

korespondencja. Komendant pisze, że wartość inwestycji to 220 tys. zł. i 10 tys. zł. na zakup 

wyposażenia kwaterunkowego. Zwraca się do nas o dofinansowanie dokumentacji 

technicznej dotyczącej adaptacji budynku do celów policji. Przewiduje koszt 35 tys. zł i prosi 

o  wsparcie komendy wojewódzkiej w tym zakresie. W związku z tym iż całe przedsięwzięcie 

jest to jeszcze w fazie projektowej, to sądzę że komisariat powstanie najwcześniej w lipcu, a 

może nawet i koniec roku.  

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Raczej na komisjach o tym pomówimy. 

 

Ad. 19 

Wolne wnioski. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Chciałam poinformować państwa, że z RIO wpłynęło 

wystąpienie pokontrolne, kto chce to może się zapoznać w biurze rady. Do biura rady wpłynął 

w terminie projekt budżetu na 2017 rok. Dziś po sesji projekt zostanie dostarczony wszystkim 

radnym. Po uzgodnieniach w przewodniczącymi oświaty i rolnictwa ustaliłam, że komisje 

zbiorą się 22 listopada. Komisja oświaty o godz. 10, a komisja rolnictwa o godz. 12. Tematem 

będzie opiniowanie projektu budżetu.  

Osoba z publiczności: Panie Wójcie, chodzi o ścieki które mieszkańcy wylewają. Chodzi mi 

też o drogę do Czarnówki, przejechać się nie da, oraz droga w Szczybałach, gdzie rolnik 

woził gnój i rozjeździł drogę tak, że jest nieprzejezdna.  

Wójt Radosław Król: Jeżeli chodzi o drogi to pracownik pojedzie tam jeszcze dzisiaj. Jeżeli 

chodzi o ścieki, to chcę się spotkać z mieszkańcami wspólnoty. Wszystko zweryfikujemy.   
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Asystentka Senator Kopiczko: Mam pytanie jako mieszkanka i asystent Senator Kopiczko. 

Wpłynęło pismo od mieszkańców odnośnie skażonej wody. Pani Senator jest zaniepokojona i 

ma kilka pytań. Kiedy Pan się dowiedział o skażeniu wody?  

Wójt Radosław Król: Po zmianie przepisów prawo dotyczące jakości wody jest bardzo 

rygorystyczne. Takich sytuacji nigdy nie było, bo woda zdatna była od razu po zastosowaniu 

chloru. Ale oficjalnie nie mogliśmy tego ogłosić. Dowiedzieliśmy się w sobotę i od razu 

podjęliśmy działania. To było zakażenie bakterią, która występuje w glebie. W takiej samej 

sytuacji było 17 samorządów tej jesieni.  

1127 Radny Grzegorz Beczek  opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy  

1128 Radna Marek Naruszewicz  opuścił posiedzenie Sesji Rady Gminy  

Dalej Wójt Radosław Król: Mym umowę na badania z Sanepidem i czekaliśmy na wyniki 

badań i komunikat Sanepidu. Interweniowaliśmy w sprawie przyśpieszenia działania i po 

tygodniu mieliśmy już oficjalne potwierdzenie zdatności wody. Nowe prawo jest restrykcyjne 

jeżeli chodzi o zachowanie procedur. 

Asystentka Senator Kopiczko: Czy piekarnia ma projekt? 

Wójt Radosław Król: Oni mieli własne ujęcie wody i mają własne przyłącze. Mieli bakterie 

na końcu sieci, na ich starym przyłączu, a my w zbiorniku. To całkiem inna historia.  

Asystentka Senator Kopiczko: Informację o skażeniu wody zamieścił Pan w sobotę na 

portalach społecznościowych. 

Wójt Radosław Król: Tak.  

Asystentka Senator Kopiczko: W jaki sposób dotarł pan do ludzi, którzy nie mają internetu? 

Wójt Radosław Król: W sytuacji kiedy poszedł komunikat, to woda była już bezpieczna po 

chlorowaniu. Informacja poszła bezpośrednio do sołtysów. Spółka zorganizowała akcję 

kurierską z informacją o dostarczaniu wody. Były ogłoszenia. Informowaliśmy wszelkimi 

możliwymi sposobami.  

Asystentka Senator Kopiczko: Czyli sporo możliwości o poinformowaniu mieszkańców 

o skażonej wodzie. 

Wójt Radosław Król: Nie skażonej. Komunikaty dotyczyły tego że woda jest złej jakości, bo 

jest chlorowana. Natomiast nie było żadnej możliwości zakażenia się bakterią.  

Asystentka Senator Kopiczko: Spółka wydawała wodę od 7 do 15 i nie wszyscy ludzie 

mogli pobrać wodę. 

Wójt Radosław Król: To dla nas pierwsze takie doświadczenie. Jeżeli pojawiły się jakieś 

niedociągnięcia, to poprawimy to w przyszłości. Wodę wydawaliśmy wszystkim i wielu ludzi 

brało wodę w nadmiarze. 
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Asystentka Senator Kopiczko: Jakie Pan przewiduje działania, żeby nie dopuścić do takich 

sytuacji?  

Wójt Radosław Król: Chcemy wybudować nowy zbiornik na wodę.  

Asystentka Senator Kopiczko: Dziękuję za odpowiedź. Chcę teraz zadać pytanie jako 

mieszkanka Wydmin. Spadł śnieg i niektóre ulice są nieodśnieżone. Kto jest właścicielem 

ulicy Smętnej i na osiedlu. 

Wójt Radosław Król: Ulica Smętna jest własnością Zarządu Dróg Powiatowych w Giżycku, 

natomiast drogi osiedlowe są własnością gminy. 

Asystentka Senator Kopiczko: Co Pan robi żeby powiat wywiązywał się ze swoich 

obowiązków? 

Wójt Radosław Król: To jest oddzielny samorząd. Jest uchwalony harmonogram 

odśnieżania. Monitorujemy drogi na bieżąco.  

Radny Franciszek Majcher: Mam prośbę do Prezesa PUKiZ, żeby uprzątnąć przejście z 

ulicy Szkolnej na Dworcową.  

Sołtys Sołectwa Talki Ewa Kulpińska-Mejor: Mam prośbę do Wójta. Było wycinane 

drzewo przez pracowników powiatu i upadając zniszczyło zakrzewienia przy linii brzegowej. 

Proszę o zmobilizowanie powiatu do uprzątnięcia tego terenu. Bo wygląda to bardzo źle. 

 

Ad. 20 

Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca RG Grażyna Plato: Porządek XXVIII sesji został wyczerpany w związku z 

tym następuje zamknięcie XXVIII sesji. Dziękuję bardzo. Sesję zakończono o godzinie 1134. 

 

       Przewodnicząca Rady Gminy Wydminy 

 

                 Grażyna Plato 

Protokołował: 

Piotr Kruniewicz 

 


